
Министар Дачић у Вашингтону разговарао са Весом Мичелом
петак, 01. децембар 2017.

Први потпредседник Владе и министар спољних послова Републике Србије Ивица Дачић
разговарао је у Вашингтону са новим помоћником државног секретара Сједињених
Америчких Држава за Европу и Евроазију Весом Мичелом.  

Шеф српске дипломатије први је званичник из Србије који је разговарао са високим
званичником америчке администрације.

„Разговори су били веома сложени, ја сам се бавио само једном темом, како да нађемо
заједнички интерес између САД и Србије. Имајући у виду вишевековно пријатељство и
дугу традицију дипломатских односа, инсистирао сам на томе како да пронађемо минимум
заједничких интереса, ако већ не можемо максимум, како бисмо заједнички допринели
стабилности нашег региона.

У том смислу је од великог значаја био је састанак са Мичелом, и очекујем његово долазак
у Србију следеће године.

Србија има конструктиван прилаз, Србија жели да допринесе стабилности региона, али
Србија жели да се уваже и њени интереси и да се дође до праведног и трајног решења
за све проблеме у региону, а нарочито за питање Косова и Метохије", рекао је након
састанка министар Дачић.

          

{youtube}g-NO2v0k7Zw{/youtube}
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